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2024. gada 17. oktobrī         Nr. 8 

 

Sēde sasaukta 2024. gada 17. oktobrī plkst. 9 

Sēde atklāta 2024. gada 17. oktobrī plkst. 9 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš 

 

Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Guntis Kalniņš, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, 

deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds Jātnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāte 

Ināra Pētersone (attālināti), deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, jurists 

Arvīds Zvirbulis, jurista palīgs Olga Marčenkova, Administratīvās nodaļas vadītāja Līga 

Kausiniece, datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, sabiedrisko attiecību 

speciāliste Andra Matuļenko, Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja Jolanta 

Kalinka, projektu vadītājas Antra Bagone un Ilze Munda, deputāts Juris Krievs, Bauskas 

novada Sociālā dienesta vadītājas vietniece sociālās palīdzības un sociālo pakalpojumu 

jautājumos Kristīne Brūvele, aģentūras “Iecavas veselības centrs” direktore Anda Tomsone, 

SIA “Bauskas slimnīca” vadītāja Margarita Epermane, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists 

Uldis Varnevičs 
 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

2. Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas slimnīca". 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

4. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu". 

5. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 
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Bauskas novadā" īstenošanu". 

6. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta prioritātēm. 

 

(I.Latviete, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: I.Latviete. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada budžeta 

prioritātēm, pamatojoties uz pašvaldības nolikumu par budžeta un to grozījumu izstrādāšanas, 

apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtību. Prioritāšu secība nenosaka to nozīmīguma pakāpi. 

2025. gadam noteiktās budžeta prioritātes: Eiropas Savienības un citu finanšu instrumentu 

finansējuma piesaiste un pašvaldības līdzfinansējuma nodrošināšana jaunu un augstas gatavības 

projektu īstenošanai, energoefektivitātes paaugstināšanas projektu un pasākumu īstenošana, 

degradētu teritoriju sakārtošana, avārijas un pirmsavārijas stāvoklī esošu pašvaldības būvju un 

nedrošu būvju atjaunošana, pārbūve vai restaurācija, finansējuma nodrošināšana jaunu projektu 

dokumentācijas sagatavošanas vai aktualizēšanas izdevumiem.  

 G.Kalniņš jautā, kāpēc šogad ceļu infrastruktūra nav izdalīta kā atsevišķa prioritāte. 

I.Latviete paskaidro - kā atsevišķa prioritāte nav izdalīta, jo ceļu infrastruktūra ietilpst prioritātē 

par dokumentācijas sagatavošanu un secīgi tālāk prioritātē par būvju pārbūvi vai rekonstrukciju. 

Pašvaldības ceļu infrastruktūras izdevumi pēdējo trīs gadu periodā ir ap 11 milj. EUR, 

neieskaitot Kalna un Zaļās ielas pārbūves projekta valsts finansējuma daļu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības 2025. gada  

budžeta prioritātēm". 

 

 

2.p. 

Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Bauskas slimnīca". 

 

(A.Zvirbulis, G.Kalniņš, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Zvirbulis. 

 Sagatavots lēmuma projekts nodot kustamo un nekustamo mantu SIA “Bauskas 

slimnīca” sakarā ar Iecavas veselības centra reorganizāciju. Mantas sastāvā ir iepriekš lietotā 

veselības aprūpē nepieciešamā infrastruktūra, kā arī cita kustamā un nekustamā manta. Lēmumā 

koncentrēti aprakstīta situācija, kas izraisīja šo nepieciešamību un uz kādiem normatīvajiem 

aktiem šāda darbība tiek veikta. Manta tiek nodota lietošanā un paliek pašvaldības īpašums. 
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Mantas sarakstā tika veiktas izmaiņas - tika izņemtas ārā uz nodošanu 2 automašīnas, kas bijušas 

“Iecavas veselības centrs” lietošanā un šobrīd tās būs Iecavas apvienības pārvaldes rīcībā.  

G.Kalniņš jautā, kāda ir kopīgā pamatlīdzekļu vērtība. A.Zvirbulis atbild, ka  

pamatkapitālā mantas novērtētas pēc tirgus vērtības, kāda ir tās reālā vērtība un to veica 

sertificēti vērtētāji. Pagaidām norādīta tikai bilances uzskaites vērtība. Tiek gatavots lēmuma 

projekts par “Iecavas veselības centrs” atlikušajiem finanšu līdzekļiem, kas uzkrāti sniedzot 

maksas pakalpojumus, kā arī saņemot valsts dotācijas līdzekļus.  

G.Kalniņš jautā par rentgena iekārtas iegādes projektu. A.Zvirbulis atbild, ka visas 

saistības pāriet SIA “Bauskas slimnīca”. 

L.Baha citē I.Pētersones jautājumu: “Ko nozīmē automašīnu nodošana Iecavas 

apvienības pārvaldei?”. A.Zvirbulis atbild, ka par atbildīgo noteikta Iecavas apvienības pārvalde, 

jo tās ir pašvaldībai piederošas mantas. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

SIA "Bauskas slimnīca"". 

 

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu 

nekustamajā īpašumā Baldones ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā biedrībai "Cerību spārni"". 

 

(K.Brūvele, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: K.Brūvele. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem lēmumā, ņemot vērā, ka īstenojot Eiropas 

Reģionālās attīstības fonda projektu “Dienas aprūpes centra izveide Iecavā”, tika izveidota 

infrastruktūra Baldones ielā 65, Iecavā dienas aprūpes centra un sociālās rehabilitācijas 

pakalpojumu sniegšanai. Ar domes lēmumiem šis pakalpojums tika nodots deleģēšanai biedrībai 

“Cerību spārni” un biedrībai tika nodots bezatlīdzības lietošanā telpu aprīkojums, kas ir 

nepieciešams pakalpojumu sniegšanai. Dienas aprūpes centra un sociālās rehabilitācijas 

pakalpojums bērniem ar funkcionāliem traucējumiem reģistrēts Sociālo pakalpojumu reģistrā. 

Bauskas novada pašvaldībā īstenots arī Interreg Latvijas – Lietuvas programmas projekts, kura 

ietvaros veikta materiāltehniskā nodrošinājuma iegāde sociālo pakalpojumu nodrošināšanai, kur 

daļa no tiem pārvietota no Mežotnes pamatskolas uz Iecavas dienas aprūpes centru. Lūdz 

atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 G.Kalniņš precizē, ka šī ir tā papildus mantas nodošana, kuras iepirkums noslēdzās 

septembra beigās. K.Brūvele apstiprina.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  9 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 
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Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 30. maija lēmumā "Par telpu nekustamajā īpašumā Baldones 

ielā 65, Iecavā un kustamās mantas nodošanu bezatlīdzības lietošanā 

biedrībai "Cerību spārni""". 

 

 

4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu". 

 

(I.Munda, G.Kalniņš, L.Baha) 

 

Ziņo: I.Munda. 

 Ir sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada domes lēmumā par 

sociālā dienesta ēku vides pieejamības nodrošināšanu. Šobrīd ir spēkā esošs projekts ar CFLA 

par 2 sociālā dienesta ēkām, kurām nepieciešama vides pielāgojumu uzlabošana. Pašvaldība šī 

gada maijā saņēma Labklājības ministrijas vēstuli, kurā lūgts izvērtēt un piedāvāt vēl vienu ēku 

iekļaušanai šajā projektā. Pašvaldība kopā ar sociālo dienestu izvērtēja iespējas, kā rezultātā tiek 

virzīta ēka Bauskas ielā 2, Uzvarā, Gailīšu pagastā, kas ir sociālā dienesta attālinātā klientu 

apkalpošanas punkts. Augustā tika apstiprināti grozījumi MK noteikumos, kuros šī ēka ir 

iekļauta. Līdz ar to pašvaldība piesaka savu dalību projektā ar vēl vienu ēku ar ERAF 

finansējumu 154 892 EUR apmērā; pašvaldības līdzfinansējums ir PVN apmērā, t.i., 32 527 

EUR; kopējais finansējums esošajā projektā palielināts līdz 187 419 EUR.  

 G.Kalniņš jautā, vai netika apgūts viss projekta finansējums, tāpēc piedāvāja vēl vienu 

ēku. I.Munda atbild, ka valstī netika sasniegti rādītāji, līdz ar to Labklājības ministrija uzrunāja 

visas pašvaldības izvērtēt iespēju pieteikties uz vēl 2 objektiem. Pieteicās Bauskas un Balvu 

novada pašvaldības. G.Kalniņš turpina par projektu apgūšanas termiņiem noteikti tie paši. 

I.Munda atbild ka projektu beigu termiņš ir 2026. gada 30. jūnijs, sagatavots projektēšanas 

uzdevums, pēc atbalsta saņemšanas tiks izsludināts iepirkums; ēkā plānots vides pielāgojums 

ieejas mezglam, pandusa izbūve un tualetes pielāgošanas pārbūve. G.Kalniņš precizē par ēku, 

kas bija domāta ģimenes ārstu praksei. I.Munda atbild, ka šī ir tā ēka, tiek uzlabots sociālā 

dienesta klientu apkalpošanas punkts. 

 L.Baha atbalsta iniciatīvu turpināt sakārtot pašvaldības ēkas un veicināt vides pieejamību, 

un norāda uz faktu, ka deputātu līmenī tas netika izrunāts, bet ir jau izgrozīts ar Labklājības 

ministriju; atkāpšanās ceļa faktiski nav; no laba pārvaldības viedokļa šis jautājums bija pirms 

tam jāizrunā un šobrīd šis lēmums ir formalitāte; tiek palielināts atveseļošanās fondu 

finansējums, bet līdz ar to palielinās arī pašvaldības līdzfinansējums un ļoti iespējams arī pēc 

iepirkuma tas palielināsies, jo nav zināmas reālās iepirkuma cenas. G.Kalniņš piekrīt, ka šādai 

diskusijai vajadzēja būt, un jautā, vai iepriekšējos divos objektos arī bija tikai pašvaldības 

līdzfinansējuma daļa PVN apmērā bez sadārdzinājuma. I.Munda norāda, ka finansiāli  neiekļāvās 

šajos 2 objektos, bet finansējums tiek sadalīts uz šiem 3 objektiem; šobrīd neliela summa 

pietrūkst esošajā projektā, bet provizoriskie aprēķini 3. objektam ir zemāki, un piesakoties uz 

visu pieejamo maksimālo summu, finansējums tiks izlīdzināts un, iespējams, pašvaldības 

finansējums netiks palielināts.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2022. gada 27. oktobra lēmumā "Par projekta "Sociālā dienesta ēku 

vides pieejamības nodrošināšanas pasākumi Bauskas novadā" 

īstenošanu"". 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta 

"Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Bagone, G.Kalniņš, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Bagone. 

 Pašvaldība pieņēma lēmumu par projekta “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti 

mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Bauskas novadā” īstenošanu. Tika sagatavots un 

iesniegts projekts par pašvaldībai piešķirto kvotu - 7 mērķa grupas personām. Programma pēc 

visiem projektu pieteikumiem neizpildīja kvotas un līdz ar to tika saņemta Labklājības 

ministrijas vēstule ar lūgumu apzināt iespējamās mērķa grupas personas Bauskas novadā un 

pieteikties uz papildus kvotām. Sociālais dienests veica mērķa grupas personu apzināšanu, 

nosakot, ka papildus nepieciešamas vēl 4 kvotas. Tika informēta Labklājības ministrija un 

septembrī tika piešķirtas vēl papildus 3 kvotas ar aicinājumu ierosināt projekta grozījumus, 

ministrijā telefoniski apstiprināja arī atbalstu 4. kvotai. Sagatavots lēmuma projekts par papildus 

3 personu iekļaušanu projektā un iespējamo vēl vienas kvotas atbalstu. Pašvaldības 

līdzfinansējums nav nepieciešams, PVN segšanai to nodrošinās atveseļošanās fonda un valsts 

budžeta finansējums.  

 G.Kalninš jautā par projekta termiņu. A.Bagone atbild, ka termiņš ir 2026. gada 30. 

jūnijs; īstenota steidzamākā aktivitāte – vienam mājoklim nepieciešams nomainīt pacēlāju, 

izsludināts iepirkums; tiek plānots sludināt vienu iepirkumu visiem mājokļiem.  

 L.Baha jautā, kāpēc nepieciešami lēmuma grozījumi, ja vēl nav pieņemts vadošās 

iestādes lēmums; kā būtu, ja tiktu sagaidīts viņu lēmumu, un tad balstoties uz to, pašvaldība 

pieņemtu lēmumu. A.Bagone atbild, ka ministrija norādīja, ka par trim kvotām ir ļoti 

nepieciešams jau ierosināt grozījumus, jo jāveic grozījumi MK noteikumos; ja būs 4. kvota, arī 

tad būs jāveic grozījumi, bet lai nebūtu domes lēmums vēlreiz nepieciešams, iekļauta atsauce par 

4. kvotu. G.Kalniņš piebilst, ka ministrija ar pašvaldības lēmumu vēlas nodrošināties, ka projekts 

tiks apgūts; ar šī projekta palīdzību atslogots pašvaldības budžets vairākiem gadiem, realizējot šo 

projektu. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Solveiga Lineja, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 
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"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023. gada 26. oktobra lēmumā "Par projekta "Atbalsta pasākumi 

cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai 

Bauskas novadā" īstenošanu"". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta 

"Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu". 

 

(A.Bagone, G.Kalniņš, L.Baha, A.Jātnieks) 

 

Ziņo: A.Bagone. 

 Vasarā tika iesniegts projekts “Sabiedrībā balstītu sociālo pakalpojumu palielināšana 

Bauskas novadā” un septembrī saņemts CFLA lēmums par projekta iesnieguma apstiprināšanu ar 

nosacījumu. Latvijā kopā tika iesniegti 10 projektu iesniegumi un 8 projekti ir apstiprināti ar 

nosacījumu. Nosacījumos ir dažādi tehniski precizējumi un norāde, ka jāveic grozījumi domes 

lēmumā, lai pārliecinātos par projekta iesniedzēja finanšu kapacitāti, kā arī jāprecizē projekta 

izmaksas, jo dienas aprūpes centra senioriem ar demenci, kuru plānojam veidot Dārza ielā 12B, 

Bauskā, pārsniedz izmaksas uz vienu personu. Sagatavoti grozījumi lēmuma projektā ar lūgumu 

apstiprināt projekta kopējās izmaksas līdz 1 988 096,35 EUR, tai skaitā, ESF+ atbalsts 

1 689 881,90 EUR un pašvaldības līdzfinansējums līdz 298 214,45 EUR. Projekta 

apstiprināšanas gadījumā Bauskas novada pašvaldība nodrošina priekšfinansējumu un 

līdzfinansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem, ņemot aizņēmumu Valsts kasē, paredzot 

2025.-2027. gadā līdz 179 451,95 EUR un nodrošinot projekta iesniegumā plānoto investīciju 

finansēšanai nepieciešamo pašvaldības budžeta finansējumu arī gadījumā, ja Valsts kases 

aizņēmums netiks piešķirts projektu paredzētajā apjomā un papildinot lēmumu arī ar 5., 6., 7. un 

8. punktu šādā redakcijā: “5. Ja projekta īstenošanas laikā veidosies izmaksu sadārdzinājums to 

segt no Bauskas novada pašvaldības budžeta līdzekļiem; 6. Sastādot ikgadējo budžetu 

pašvaldības līdzfinansējuma daļu projekta īstenošanai nodrošināt, to paredzot no pašvaldības 

pamata budžeta resursiem vai aizņemoties, nesaistīti ar aizņēmuma līdzekļiem un Eiropas 

Savienības fondu vai citu projektu līdzekļiem; 7. Projekta īstenošanai izmantot avansu maksimāli 

pieejamā apjomā no projektam piešķirtā ESF+ finansējuma un 8. Apstiprināt projekta plānotās 

projektu īstenošanas vietas: dienas aprūpes centra bērniem ar funkcionāliem traucējumiem 

pakalpojuma vietu izveidi Bauskas ielā 4, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā un Baldones ielā 

65, Iecavā; dienas aprūpes centra pensijas vecuma personām, tai skaitā personām ar demenci, 

pakalpojuma vietu izveidi Dārza ielā 12B, Bauskā.”. Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu.  

 G.Kalniņš precizē par neattiecināmām izmaksām 179 451 EUR, kurām nav iespējas 

saņemt aizdevumu. A.Bagone paskaidro, ka tā ir pašvaldības daļa 15 % apmērā ar iespēju 

aizņemties infrastruktūras izveidei; projekts tiks pieteikts par attiecināmajām izmaksām - 85 % ir 

Eiropas projekta finansējums un 15 % pašvaldības daļa, kuru aizņemsies Valsts kasē, tieši tāpēc 

šī atsauce ir minēta - ja kaut kas tiks pārsniegts, tad nevarēs dabūt papildus finansējumu, tas būs 

jāparedz pašvaldības budžetā.  

 G.Kalniņš jautā par iespējamo pārsnieguma prognozi. A.Bagone izskaidro, ka dienas 

aprūpes centram tika ieliktas lielākas izmaksas, tāpēc nepieciešami precizējumi.   

 L.Baha jautā par dienas centra Dārza ielā 12B, Bauskā platību. A.Bagone sagatvos 

informāciju par platību. L.Baha turpina, vai arī citi seniori varēs apmeklēt dienas centru. 

A.Bagone atbild, ka varēs, tai skaitā ar demenci. L.Baha jautā, kas nodrošinās šo pakalpojumu. 
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A.Bagone pieļauj, ka pakalpojums būs jādeleģē profesionāļiem. L.Baha jautā – ja pēc iepirkuma 

izmaksas pārsniegs pašvaldības finansējumu, vai ir iespēja no projekta atteikties. G.Kalniņš 

norāda, ka nav iespējas atteikties, tāpēc lēmumā jābūt atsaucei par finansējuma nodrošinājumu 

no pašvaldības puses. L.Baha vērš uzmanību uz līdzīgu situāciju par senioru mājām, tika 

apgalvots, ka pie šī jautājuma atgriezīsies tad, ja konstatēs, ka izmaksas pārsniegs pašvaldības 

kapacitāti. A.Bagone norāda, ka atteikties no Eiropas projektiem nav labā prakse, pēc tam 

pretendēt uz citiem projektiem būtu grūtāk; 85 % ir liels atbalsts, salīdzinot ar senioru mājām, 

kas bija daudz neizdevīgāks projekts, jo ir lielāka pašvaldības daļa; šajā projektā tiek nodrošināts 

arī finansējums pakalpojumu sniegšanai 2 gadu periodā.  

 G.Kalniņš vērš uzmanību uz iepriekšējo pakalpojumu Vecumniekos, kuram pārtraukts 

finansējums. A.Bagone pieļauj, ka varētu tikt atvērta jauna programma šī pakalpojuma 

finansējuma piesaistei.  

 A.Jātnieks jautā par budžeta izmaksu prognozēm pēc vairākiem gadiem, iesaistoties 

šādos projektos. A.Bagone norāda, ka nākotnē būs pakalpojumu grozs, kas pašvaldībai obligāti 

būs jānodrošina. G.Kalniņš piebilst, ka grūti prognozēt nākotnes izmaksas pašvaldībai, būs 

diskusija arī par Saulaines projektu par pakalpojuma un infrastruktūras izmaksām.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Laine Baha, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Solveiga Lineja, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Ināra Pētersone) 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Guntis Kalniņš) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2024. gada 25. jūlija lēmumā "Par projekta "Sabiedrībā balstītu sociālo 

pakalpojumu palielināšana Bauskas novadā" īstenošanu"". 

 

 

 

Sēdi beidz 2024. gada 17. oktobrī plkst. 09.56. 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs     Guntis Kalniņš 

 

 

     

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 
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